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والتجارة  والصناعة  المطاعم  إدارة  مجال  في  الواعدة  السعودية  الشركات  إحدى  الجوهرة   مذاق  مجموعة 
العامة، بدأت المجموعة مزاولة أنشطتها بمدينة الرياض بالمملكة العربية السعودية منذ عام ٢٠١٢ ، وتهدف 
لسد أحتياجات السوق المحلي في مجال الاغذية والاعاشة وتحقيق للرؤية الشاملة لوطننا الحبيب وذلك من 
وادارة  تشغيل  مجال  في  أساسية  بصفة  بالتركيز  المجال،  ذلك  في  العاملة  السعودية  المنشأت  دعم  خلال 
المطاعم والتي حققت فيها ولازالت العديد من النجاحات أهلتها بكل جدارة لتكون من الشركات السعودية 

الواعدة.
 إن النجاحات المتلاحقة التي حققتها مجموعة مذاق الجوهرة يرجع بشكل رئيسي إلى تبنيها لمناهج ونظم 
والقدرات  الإنجاز  جودة  إلى  بالإضافة  أعمالها،  مجالات  في  منظم  وتكامل  ومتطورة  حديثة  معلوماتيه 
الإدارية العالية، حيث أن مفهوم مبدأ الجودة الشاملة للإدارة يحتل المرتبة الأولى في اهتمامات وتوجهات 

أصحاب القرار في المجموعة.

 مقدمة

Introduction
Mathaq Al Jawhara Group is one of the  promising Saudi companies in the field of restaurant management, 

industry and general trading, The group started practicing its activities in Riyadh, Saudi Arabia since 2012. 

It aims to meet the needs of the local market in the field of food and catering to achieve the overall vision of 

Saudi Arabia 2030, through supporting Saudi facilities operating in that field, focusing mainly in managing 

and operating restaurants, which have achieved and still many successes deserved to be one of promising 

Saudi companies.

The successive successes achieved by Mathaq Al Jawhara Group are mainly due to its adoption of modern 

and sophisticated information systems and structured integration in its fields of business, in addition to the 

quality of achievement and high managerial capabilities. The concept of the principle of total quality of 

management ranks first in the Interests and orientations of decision makers in the group.
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علاماتنا التجارية
Our Brands

Al-Jawharah
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Asian Cuisine



 الرؤية:
        «نحو التزمنا بالتميز في جودة خدمتنا وبشكل استثنائي لعملائنا 

وموظفينا ونسعى جاهدين  لنصبح نموذج للعالم في في مجال الأغذية»

Vision:
«We are committed to excellence in the quality of our service and 

exceptionally to our customers and employees and strive to 
become a model for the world in the food industry.»

Message:
Creating an environment whose purpose and priority is customer 
satisfaction. Maintaining high quality so we can take pride in our 

brand being matched by all the world's brands.
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الرسالة:
خلق بيئة غايتها وأولويتها رضاء العميل. والحفاظ على تقديم الجودة 
العالية كي نفخر بأن تكون علامتنا التجارية تضاهي جميع العلامات 

العالمية.
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Objectives
To become a key leader in the business and activities we offer in the Saudi and regional 
market and continue to progress to meet challenges and create opportunities in a 
different activities.

Contribute to serving the economy of Saudi Arabia and the society in which it operates in 
many ways, especially supporting the employment of Saudis.

Develop long-term partnerships with active partners to create added value, while continu-
ing to work together with international companies to share experience and knowledge in 
internal and external markets

Implement new and innovative solutions to meet current and future challenges.

الاهداف
ا في مجال الأعمال والنشاطات التي نقدمها في السوق السعودي   ا رئيسيً أن نصبح قائدً

والإقليمي و مواصلة التقدم لمواجهة التحديات وخلق فرص في مجالات متنوعة أخرى.

فيه  نعمل  الذي  والمجتمع  السعودية  العربية  المملكة  اقتصاد  خدمة  في  المساهمة 
بطرق عديدة وبالأخص دعم توظيف السعوديين.

العمل  استمرار  إضافية، مع  الأمد مع شركاء فاعلين لخلق قيمة  تطوير شراكات طويلة 
المشترك مع الشركات العالمية لتبادل الخبرة والمعرفة في الأسواق الداخلية والخارجية

تنفيذ حلول جديدة ومبتكرة لمواجهة التحديات الحالية والمستقبلية.
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ادارة الكافيهات

Finince
المالية

Maintenance
الصيانة

Quality Control
الجودة

Purchsing
المشتريات

الموارد البشرية
Human Resources

Business development

Operating
التشغيل

Legal Affairs
الشؤون القانونية

IT

Training
التدريب

Al-Jawharah

Projects
المشاريع

Marketing
التسويق

التطوير
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خدماتنا
Our capabilities

الاستشارات الفنية في مجال الاطعمة
Technical Consulting in the Food Field

تقييم جودة الأعمال وتقييم خدمة العملاء
Business Quality Assessment and Customer Service Evaluation

التصميم الداخلي للمطاعم  والكوفيهات وتصميم المطابخ
Interior design of restaurants, cafes, and kitchen design

تدريب وتوظيف طاقم العمل
Training and recruitment of staff

الحفلات والتموين والاعاشة
Events & Catering

إدارة المطاعم والمقاهي
Restaurants & Cafes Management



بيلو
تم تأسيس مطعم بيلو في مدينة الرياض بطريق الملك عبد االله بن عبدالعزيز بحي القدس بمساحة 

تتجاوز التسعمائة متر مربع حيث يعتبر من أكبر المطاعم الموجودة بالرياض 
من  زبائنه  رضى  واكتسب  واسعة  سمعة  حقق  تأسيسه  ومنذ  متنوعة  عالمية  أطباق  بيلو  يقدم 

الجميع لجودة و تنوع الاطباق التى تقدم للعملاء ،

.

وحرصنا  المكونات  أفضل  باستخدام  وذلك   
على انتقاء أفضل المهارات في طاقم العمل 
موظف  ثلاثمائة  من  أكثر  على  يحتوي  الذي 
الطباخين   من  نخبة  إشراف  تحت  يعملون 
أشهى  نقدم  فخر  وبكل  فنحن  المهرة 

المأكولات العالمية .
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Belo
Belo Restaurant was established in the city 
of Riyadh by King Abdullah bin Abdulaziz 
Road Alqus district with an area exceeding 
nine hundred square meters, which is consid-
ered one of the largest restaurants in Riyadh 

Using the best ingredients and our keenness to 
select the best skills in the staff of more than 300 
employees working under the supervision of a 
selection of skilled chef, we proudly offer interna-
tional cuisine.

Belo offers various international dishes and since 
its establishment has achieved a wide reputation 
and has gained the satisfaction of its customers 
from everyone for the quality and variety of dishes 
offered to customers,
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ناني
تحمل  الاسيوية  الدول  من  العديد  عبر  برحلة  يأخذك  الآسيوية  للمطابخ  فريدة  تجربة  ناني  مطعم   

بصمات طهاتنا الموهوبين والمهرة 

حيث يعملون معاً على وصفات طعام تقليدية مضيفين إليها عناصر منتقاه بالاضافة الى لمساتهم 

الخاصة، لاستحداث « خلاطات » طهي حديثة بأسلوبهم الشخصي من اجل مشاركة ضيوفنا لحظات 

وذكريات جميلة وإثراء حياتهم بتجربة لا تنسى. 

Nani 
Nani Restaurant is a unique experience for Asian cuisine takes you a  journeys across many Asian 

countries, creating new unique flavors, bearing the mark of our talented and skilled chefs. 

Together, they work on old traditional recipes, adding ethnicelements and their own touches to 

create modern culinary ‘remixes’ in their own personal style to share with our guests beautiful 

moments, memories and enriching their life's through an unforgettable experience



Night Burger 
Our vision for  night Burger brand is offering to burgers fans  an exceptional meal by the original 
taste of the burger through fresh ingredients of high-quality local meat and chickens and enjoy 
the recipes that we specially prepare for our customers 
we bet that the best burger is fresh burgers without adding any Preservatives All our meals are 
made by order freshly.
We strive to offer a different experience to our customers by focusing on providing a friendly 
atmosphere and a good reception.
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نايت برغر 
رؤيتنا هي أن تكون علامتنا التجارية نايت برغر تقديم لعشاق البرغر وجبة استثناية والطعم الاصلي 
للبرغر من خلال المكونات الطازجة للحوم والدجاج المحلية عالية الجودة والاستمتاع بالصوصات 
التي نحضرها خصيصا لعملائنا، لأننا نراهن على أن أفضل برغر هو البرغر الطازج بدون إضافة أي 

مواد حافظة فكل الوجبات لدينا تصنع حسب الطلب طازجة.
 نسعى جاهدين لتقديم تجربة مختلفة لعملائنا وذلك بالتركيز على توفير الأجواء الودية وحسن 

الاستقبال.



Cacti Cafeَ
One of the best coffee beans selected from 
different coffee sources such as Brazil and 
Ethiopia, Cacti Cafeَ  offers the best types of 
competent coffee, cold and hot drinks and 
baked goods that are served fresh daily. 
The first branch of the cafe was opened on 
Prince Mohammed bin Abdulaziz Road 
(Tahlia) 2nd branch Al-Thumamah Road, 
Qurtubah, and U Walk by Arabian Centres 
Alnakheel 
Cacti Cafeَ  received wide fame  due to the 
great attention to the smallest details.
Besides the special coffee beans we use, we 
have a team of coffee makers who are 
passionate about the coffee arts who 
always seek to offer an exceptional coffee 
drink.

كاكتي كافية
من أفضل حبوب البن المنتقاه من مصادر القهوة المختلفة كالبرازيل و اثيوبيا ، تقدم قهوة كاكتي 

 . افضل أنواع القهوة المختصة و المشروبات الباردة والساخنة والمخبوزات التي تقدم طازجة يومياَ
بطريق  الثاني  ، والفرع   ( التحلية   ) الفرع الاول للمقهى بطريق الامير محمد بن عبدالعزيز  افتتاح  تم 

الثمامة حي قرطبة ومتواجدين أيضاً بمجمع يو ووك من المراكز العربية - جادة الجامعة.
التى  المميزة  القهوة  حبوب  التفاصيل.بجانب  بأدق  الكبير  للاهتمام  نظرا  واسعة  شهرة  ولقي   
نستخدمها يوجد لدينا فريق عمل من معدي القهوة الشغوفين بفنون القهوة والذين يسعون دائماً 

الى تقديم مشروب قهوة استثنائي.
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Vidicَ
We successfully launched Vidic brand  as online shopping platform in 2019 due to the increased 
demand  of our customers due to the convenience, speed and security of online ordering.
The Vidic.sa platform specializes in offering a variety of bakery and luxury cakes through our 
website vidic.sa which allows our customers to order products and deliver products by our 
delivery team or delivery applications in the fastest time and best quality. 
Vidic products are distinguished by the quality of their products. Bakery and cake are made by 
our skilled bakers using the best raw materials locally and globaly. Recipes are continuously 
developed by bakery, pastries and restaurants specialists.

Al-Jawharah
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فيديتش
أطلقنا العلامة التجارية فيدتش بنجاح للتسوق عبر الانترنت في عام ٢٠١٩ نظراً لزيادة الطلب للعديد 

من عملائنا نظراً للراحة والسرعة والأمان للطلب عبر الانترنت.
موقعنا  عبر  الفاخرة  والكيك  المخبوزات  من  متنوعة  مجموعة  بتقديم  فيديتش  منصة  وتختص 
فريق  بواسطة  المنتجات  توصيل  مع  المنتجات  طلب  لعملائنا  تتيح  التي   vidic.sa الالكتروني  

التوصيل الخاص بنا او عبر  تطبيقات التوصيل وذلك في اسرع وقت وافضل جودة . 
خبازيننا  قبل  من  والكيك  المخبوزات  صناعة  يتم  حيث  منتجاتها  بجودة  "فيديتش"  منتجات  تتميز 
بواسطة  بإستمرار  الوصفات  تطوير  ويتم   ، خارجياً و  محلياً  الأفضل  المكونات  باستخدام  المهرة 

مختصين في المخابز والمعجنات والمطاعم.
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Whether you are organizing a special celebration party , a corporate event or a working lunch in 
the office , full-service catering can make it happen, as our Services Offered:
•Buffet Catering
•Dessert Catering
•Party Catering
•Wedding Catering
•Corporate Catering
•Event Catering
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سواء كنت تنظم حفلة خاصة أو مناسبة داخل الشركة أو غداء عمل في المكتب، فيسعدنا تقديم 
خدمات التوريد  التالية:

• توريد البوفيهات 
• توريد الحلا

• التوريد للحفلات
• حفلات الزفاف

• خدمات الطعام للشركات
• تقديم الطعام للمناسبات
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Al-Jawharah

3232 Khalid Bin Al Waleed Street,
King Faisal, Riyadh 13215

Saudi Arabia
Tel:00966112457678 

Email : info@mathaqfoods.sa

Mathaq Al Jawhara food and beverages

مجموعة مذاق الجوهرة للمأكولات 
٣٢٣٢ شارع خالد بن الوليد ،
الملك فيصل ، الرياض ١٣٢١٥
المملكة العربية السعودية
هاتف: ٠٠٩٦٦١١٢٤٥٧٦٧٨
info@mathaqfoods.sa :البريد الإلكتروني

معلومات الاتصال
Contact us
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3232 Khalid Bin Al Waleed Street,
King Faisal, Riyadh 13215

Saudi Arabia
Tel:00966112457678 

Email : info@mathaqfoods.sa

Mathaq Al Jawhara food and beverages

Mathaqfoods.sa


